
 

 

 

 

 

REFERAT FRA KREDSBESTYRELSESMØDET 

Dato 25/9 2018 

Til Hjemmesiden 
 

 

Tilstede var: 

 

Kredsformand Teddy Steen Juhl. 

Kredskassereren Carl Otto Christiansen 

Kredssekretær/næstformand Johnny Eriksen 

Byggeudvalgsformand/næstformand Ole Bøgh Sørensen 

Kredsbestyrelsesmedlem Lene Andreassen 

 

Afbud: Thomas  Mandsfeldt,  Mie Olesen 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Referat v/ Kredssekretæren. Godkendelse, gennemgang og opfølgning. 

2.  

3. Oplysninger v/ Kredsformanden, herunder Skov, Møde med Henning Skaarup, 

henvendelse fra medlem i Engvang, Møde datoer, Dialog og rep. møde, 

Præmiefest.  

 

4. Orientering alle. Kongres. 

 

5. Oplysninger v/ Kredskassereren. Herunder økonomi og budget. 

 

 

6. Oplysninger fra andre udvalg i Kredsen. 

 

A. Byggeudvalget 

 

B. Lovudvalget 

 

C. Ankeudvalget 

 

D. Kursusudvalget 

 

E. Kloakeringsudvalget 

6. Debat 



 

 

7. Kredsbygningen og Området 

 

8. Øvrige sager til behandling, herunder næste møde: 

 

 

 

 

 

AD 1. REFERAT V/ KREDSSEKRETÆREN  

GODKENDELSE 

GENNEMGANG OG OPFØLGNING. 

 

Godkendt. 

 

 

AD 2. OPLYSNINGER V/ KREDSFORMANDEN. 

 

Præmiefesten. Opgaver skal fordeles Steen laver lister og finder præmierne frem. På 

dagen skal vi have fordelt opgaver med udlevering af præmier og diplomer. 

 

 

Møde med Henning Skaarup mandag d.1/10, omkring handleplan for 

kolonihaveområdet, nye tilføjelser til lejekontrakt og kloakering 3. etape. Steen, 

Johnny, Peter og Carl Otto deltager.  

 

Møder i kredsregi: Repræsentantskabsmøde d. 28/11 kl.18.30-20.00. Dialogmøde d. 

10/1 2019, kl.18.30-20.00. Kredsgeneralforsamling d. 27/2 2019 18.30 -! 

 

Ad 3. Orientering alle, kongres.  

På Forbundets hjemmeside ligger materialet fra kongressen. Resultater fra 

kongressen skal behandles i HB og der skal planlægges omkring hvordan der 

arbejdes videre herfra, info til H/F og repræsentantskab. 

 

AD 4. OPLYSNINGER V/ KREDSKASSEREREN 

HERUNDER ØKONOMI OG BUDGET. 

 

Alt vel. Der er større udgifter i den kommende tid.  

 

 

 

 

 

 



AD 5.    UDVALGENDE: 

 

A. Byggeudvalg 

Forespørgsel  fra H/F Marienlyst ang. procedure omkring 

byggeansøgning og dispensation fra kommunen.  Mail til foreningen når 

medlemmet har indgivet deres byggeansøgning. Medlemmerne må ikke få 

forhåndsgodkendelse. Byggetilladelse til formanden når sagen er kommet 

retur fra kommunen.  

 

B. Lovudvalg  

 

C. Ankeudvalg. 1 sag  

 

D. Kursusudvalg. 3x 1 dagsmøde kurser i det nye år. Planlægges snarest 

og datoer meldes på hjemmesiden.  

 

E. Kloakeringsudvalg 

 

 

Ad 6. Debat.  

 

 

Ad 7. KREDSBYGNINGEN OG OMRÅDET. 

  

 

8. ØVRIGE SAGER TIL BEHANDLING, HERUNDER NÆSTE MØDE. 

 Program på P1,Public service, d.25/9 omkring kolonihaver.     

 

 

      

Næste møde. 30/10 2018 

 

 

Referent: Lene Andreassen 

 

 
 


